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Protokół nr III/2024 
z sesji Rady Miejskiej w Janowie Lubelskim 

odbytej 20 czerwca 2024 r. 
 

Obrady rozpoczęto 20 czerwca 2024 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:51 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Obecni: 

1. Andrzej Czaja 
2. Bożena Czajkowska 
3. Grzegorz Flis 
4. Marek Flis 
5. Marian Grzegórski 
6. Grzegorz Jargiło 
7. Robert Kamiński 
8. Tomasz Kaproń 
9. Krzysztof Kurasiewicz 
10. Grażyna Kuśmierczyk 
11. Andrzej Łukasik 
12. Anna Mazur 
13. Łukasz Piecyk 
14. Marcin Pyz 
15. Agnieszka Skubik 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Burmistrz Janowa Lubelskiego Krzysztof Kołtyś,  Zastępca 
Burmistrza – Czesław Krzysztoń, Sekretarz Gminy Magdalena Kolasa, Skarbnik Gminy Monika 
Machulak, Radca prawny Urszula Nieborak i Radca prawny Eugeniusz Kiszka, dyrektorzy                 
i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy oraz referatów Urzędu Miejskiego, sołtysi,  
pracownicy merytorycznie związani z porządkiem obrad, media. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej, p. Bożena Czajkowska. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji odbytej 28 maja 2024 r. 

4. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Janów Lubelski za 2023 rok – debata nad 

przedstawionym Raportem. 

5. Podjęcie uchwał:  

1) uchwała w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Janowa Lubelskiego, 

2) uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania                    

z wykonania budżetu gminy za 2023 rok, 

3) uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Janowa Lubelskiego, 
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4) uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Janowie Lubelskim, 

5) uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla gmin: Dzwola, 

Godziszów, Janów Lubelski i Modliborzyce, 

6) uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r., 

7) uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Janów Lubelski na lata 2024 

– 2032. 

6. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2023 rok. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad.  

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Pani Przewodnicząca - otworzyła obrady trzeciej sesji Rady Miejskiej, sesji absolutoryjnej. 
Następnie w sposób szczególny powitała pana Burmistrza Krzysztofa Kołtysia, Radnych Rady 
Miejskiej,  Zastępcę Burmistrza – Czesława Krzysztonia,  panią Sekretarz Magdalenę Kolasa     
i panią Skarbnik Monikę Machulak, szefów jednostek organizacyjnych gminy oraz 
kierowników referatów Urzędu Miejskiego, Radców prawnych, sołtysów z poszczególnych 
sołectw, pracowników Urzędu Miejskiego, media oraz wszystkie osoby, które oglądają 
transmisję  z sesji. 
Następnie Pani Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji uczestniczy 
15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni potwierdzili 
obecność również elektronicznie.  
 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady - przedstawiła proponowany porządek obrad, który przewiduje dwie 
procedury: procedurę debaty nad raportem o stanie gminy i podjęcie uchwały w sprawie 
udzielenia wotum zaufania burmistrzowi oraz procedurę zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego i udzielenia absolutorium.  Następnie  zapytała, czy ktoś z osób uprawnionych 
chce złożyć wniosek o jego zmianę lub uzupełnienie. 
 
Wniosków nikt nie zgłosił, wobec czego Pani Przewodnicząca stwierdziła, że sesja będzie 
przebiegać zgodnie z zaproponowanym planem.  
 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji odbytej 28 maja 2024 r. 
 
Pani Przewodnicząca – poinformowała, że nikt z osób uprawnionych nie zgłosił propozycji 
zmian i uzupełnień do protokołu z sesji odbytej 28 maja 2024 r.  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji odbytej 28 maja 2024 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
4. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Janów Lubelski za 2023 rok – debata nad 
przedstawionym Raportem. 
 
Pani Przewodnicząca – poinformowała, że zgodnie z art. 28 aa ustawy o samorządzie 
gminnym, Burmistrz Janowa Lubelskiego w terminie do dnia 31 maja  przedstawia Radzie 
Miejskiej Raport o stanie Gminy za rok poprzedni. Raport był przesłany radnym oraz 
udostępniony do zapoznania się na stronie internetowej Janowa Lubelskiego. Raport będzie 
zaprezentowany przez Pana Burmistrza Krzysztofa Kołtysia.  
 
Pan Burmistrz Krzysztof Kołtyś na wstępie podkreślił, że Raport jest dużym streszczeniem 
ogromnej pracy wykonanej przez pracowników Urzędu Miejskiego i jednostek podległych 
gminie.  
 
Następnie w prezentacji multimedialnej Burmistrz przedstawił skróconą wersję „Raportu o 
stanie gminy”, a w szczególności cele i zadania raportu, realizację uchwał Rady Miejskiej, 
realizację polityk, programów i strategii obowiązujących w gminie. 
 
Omawiając dokumenty strategiczne, Burmistrz powiedział, że obecnie w ramach Partnerstwa 
Zielona Brama Roztocza, realizowanego z gminami: Modliborzyce, Dzwola i Godziszów trwają 
prace na nową strategią ponadlokalną, która zastąpi Strategię rozwoju gminy i pozwoli 
korzystać z nowych funduszy Unii Europejskiej.   
Wizja Strategii sformułowana w 2014 roku została urzeczywistniona, założenia niemal w 
całości zostały zrealizowane. Teraz można stwierdzić, że Gmina Janów Lubelski pełni rolę 
silnego ośrodka ponadlokalnego z rozwiniętymi funkcjami gospodarczymi i usługowymi, 
wykorzystując dostępność komunikacyjną, siec dróg (w tym S19), oraz atrakcyjność 
inwestycyjną (strefa inwestycyjna)   i turystyczną (Park Rekreacji Zoom Natury). 
 
Dzięki pozyskaniu dużych środków inwestycyjnych z funduszy Unii Europejskiej oraz krajowych 
poprawie uległa infrastruktura: kulturalna, rekreacyjno-sportowa, edukacyjna, wodno - 
kanalizacyjna, drogowa, energetyczna i teleinformatyczna. 

Burmistrz podkreślił, że zarówno inflacja, jak i wciąż trwająca wojna na Ukrainie nadal 
negatywnie oddziaływały na finanse naszego samorządu. Wpływ na ilość środków 
kształtujących nasz budżet miały też niższe dochody z podatków i sprzedaży z MOSiR, jak 
również różne dofinansowania zadań inwestycyjnych, w tym także te przesunięte na następny 
rok budżetowy. Wprowadzone rozwiązania budżetowe pozwoliły nam jednak na  realizację 
znamienitej większości zaplanowanych  zadań  i przedsięwzięć. 
 
Kolejnym elementem prezentacji była działalność Rady Miejskiej, w tym najbardziej istotne 
uchwały podjęte w 2023 r. , m. in. uchwała w sprawie ustalenie symboli gminy. 
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Pan Burmistrz zwrócił uwagę, że w 2023 roku  poziom wydatków majątkowych wyniósł blisko 
30 mln zł. Pomimo tak wysokich nakładów  zadłużenie gminy  zmalało z kwoty 14,7 mln zł do               
kwoty około 13,1 mln zł. Zrealizowano między innymi: 
 

• Projekty: Zielona rewitalizacja Janowa Lubelskiego; Modernizacja infrastruktury w 
Janowie Lubelskim; Energooszczędne oświetlenie na terenie Gminy; ZOOM Natury 
i Kultury – etap II; Modernizacja i podniesienie atrakcyjności Laboratorium Energii i 
Recyklingu w Parku Rekreacji ZOOM Natury; Modernizacja obiektów oświatowych, 
rekreacyjnych i sportowych; Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na 
terenie Gminy; 

• W ramach Funduszu Sołeckiego: orynnowanie dla OSP w Momotach Górnych; 
posadzka w garażu i wyposażenie kuchni dla OSP w Ujściu; 

• Dokumentacja techniczna; 
• Inwestycje drogowe zakończone w 2023 r. 
• Inwestycje realizowane wraz z Powiatem; 
• Projekty zrealizowane w 2022 r., a płacone w 2023 r. 

   Łącznie zrealizowano inwestycje za kwotę 26 068 148,17 zł. 

Burmistrz krótko omówił każdy projekt. 

Następnie przedstawione zostały dokumentacje techniczne, które były opracowane: 
• dotycząca termomodernizacji dwóch publicznych przedszkoli w Janowie Lubelskim: nr 

1  oraz nr 3; 
• dla zadania pn. „Remont budynku dawnej Kancelarii Obwodu Ordynacji Zamoyskiej”; 
• dla zadania pn. „Rozbudowa remizy OSP Biała II – dobudowanie garażu”; 
• dotycząca wykonania Skateparku przy ul. Świerdzowej; 
• dotycząca wykonania strefy Street workout na terenie Parku Rekreacji Zoom Natury; 
• dotycząca modernizacji infrastruktury turystycznej w Janowie Lubelskim (podest 

taneczny, zieleń na tarasie, plac edukacyjny i muzyczny, elementy małej architektury  – 
ZOOM Natury); 

• dotycząca wykonania zadaszenia tzw. wiaty fotowoltaicznej, altany i budynku 
gospodarczego na ZOOM Natury; 

• dotycząca „Budowy hali sportowej wraz z zapleczem przy Szkole Podstawowej w Białej 
Drugiej” (w trakcie realizacji). 

 
Najważniejsze inwestycje drogowe w 2023 r. to przede wszystkim: 
 

• Przebudowa drogi gminnej ul. Brzozowa w Janowie Lubelskim. Koszt inwestycji: 

168 650,22 zł; 

• Przebudowa drogi gminnej ul. Bukowa w Janowie Lubelskim. Koszt inwestycji: 

178 572,20 zł; 

• Przebudowa ul. Wałowej w zakresie chodnika od ul. Krzywej do ul. Wesołej. Koszt: 76 

700,34 zł; 

• Utwardzenie kostką betonową gr. 8 cm ciągu komunikacyjnego dł. 80 m. Koszt: 90 
690,23 zł;  

• Ciąg komunikacyjny od ul. Akacjowej do ul. Modrzewiowej. Koszt: 56 820,09 zł; 

• Ciąg komunikacyjny od ul. Dębowej do ul. Akacjowej. Koszt: 58 401,38 zł; 

• Ciąg komunikacyjny od ul. Jaworowej do ul. Akacjowej. Koszt: 68 873,85 zł; 

• Przebudowa drogi gminnej ul. Kamiennej w Janowie Lubelskim. Koszt: 177 427,01 zł; 
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• Przebudowa drogi gminnej ul. Poziomkowa w Janowie  Lubelskim. Koszt: 704 139,58 

zł; 

• Utwardzenie terenu Dz. Nr 2057  przy ul. Zamoyskiego w Janowie Lubelskim  Stara 
Poczta. Koszt: 233 340,04 zł;  

• Układ komunikacyjny na terenie Szkoły Podstawowej w Janowie Lubelskim. Koszt: 
774 921,52 zł; 

• Przebudowa drogi gminnej ul. Majora Dobrzańskiego. Koszt: 290 311,16 zł. 
 
Pan Burmistrz omówił również strukturę zatrudnienia w Urzędzie Miejskim oraz demografię 
w gminie. Zwrócił uwagę, że spada liczba osób zameldowanych na pobyt stały, głównie z 
powodu migracji młodych osób do dużych miast i za granicę. Obserwuje się też spadek 
urodzeń oraz wzrost liczby zgonów. Ale jest to problem większości gmin, w dużych miastach 
sytuacja jest lepsza.  

W zakresie gospodarki przestrzennej i gruntami należy zwrócić uwagę na pracę związaną z:  

- drogą ekspresową S19 – wydawanie zaświadczeń i udzielanie informacji  o przeznaczeniu w 
miejscowych planach ogólnych działek zajętych pod drogę S19; 

- korektą drogi DK74 - analizy i opiniowanie dokumentacji dotyczącej lokalizacji i wykonania tej 
drogi, zebranej w toku postępowania w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach; 

- Lubelską Koleją Aglomeracyjną (LKA) – analizy i wnioski do postępowania    w ramach 
opracowania Koncepcji Programowo – Przestrzennej oraz dokumentacji związanej z „Budową 
linii kolejowej Szastarka – Janów Lubelski – Biłgoraj wraz z poprawą dostępności transportu 
kolejowego w m. Kraśnik”. 
 
Prezentacja przedstawiała również temat gospodarki odpadami, gdzie w 2023 r. do 
prawidłowego funkcjonowania systemu gmina dołożyła ponad 609 tys. zł., pomimo, że opłaty 
od mieszkańców nie są małe.   
Ale w porównaniu do gmin ościennych, w gminie Janów Lubelski przypada największa ilość 
oddawanych odpadów w przeliczeniu na mieszkańca. W naszej gminie rocznie na jednego 
mieszkańca przydało w 2023 r. 331 kg oddawanych odpadów, a np. w gminie Modliborzyce 
194 kg. Najmniej odpadów produkuje gmina Batorz, bo tylko 78 kg na mieszkańca.  
 
Burmistrz omówił także imprezy i  działania promocyjne i informacyjne realizowane w gminie 
oraz działalność Gminnej Rady Seniorów i Młodzieżowej Rady Miejskiej.  
 
Ważnym elementem działalności gminy jest oświata, na którą przeznaczone było w 2023 roku  
ponad 43% wydatków bieżących w budżecie gminy. Wydatki te z roku na rok są coraz wyższe. 
Subwencja oświatowa nawet w połowie nie pokrywa wydatków związanych z oświatą.  
Burmistrz omówił kolejno działalność poszczególnych szkół i przedszkoli, dziękując przy tym 
wszystkim dyrektorom i nauczycielom za prowadzenie edukacji na bardzo wysokim poziomie 
i realizację procesów wychowawczych młodego pokolenia naszej gminy.   
Podkreślił, że nasza gmina zapewnia wszystkim chętnym dzieciom miejsca w przedszkolach.  
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Prezentacja przedstawiała też informacje o działalności jednostek organizacyjnych gminy: JOK, 
OPS, MOSiR, Muzeum Regionalne, Biblioteka Publiczna oraz spółek gminnych: Zoom Natury i 
PGKiM. 

Pan Burmistrz zwrócił uwagę, że spółka PGKiM w 2023 r. wykonała inwestycje na łączną 
wartość 443 000,00 zł.  Największe z nich to: 

• wykonanie sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w ul. Poziomkowej i Żurawinowej;  

• modernizacja węzłów ciepłowniczych; 

• modernizacja studni rewizyjnej w ul. Kołłątaja; 

• budowa sieci kanalizacyjnej w msc. Biała II (w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko). Całkowita wartość inwestycji: 11 096 197,22 zł; 

wkład własny: 3 428 093,48 zł; dofinansowanie: 7 668 103,74 zł. 

 
Na terenie gminy Janów Lubelski w 2023 roku funkcjonowało 8 ochotniczych straży 
pożarnych, w tym jedna zarejestrowana w KSRG. Zrzeszały one 411 członków,  z czego 397 
mężczyzn i 14 kobiet. Ponadto na terenie gminy funkcjonowała jedna młodzieżowa drużyna 
pożarnicza zrzeszająca 26 młodych strażaków. 
Ochotnicze straże pożarne z terenu gminy Janów Lubelski dysponują 11 samochodami 
pożarniczymi, z tego 4 średnie i 7 lekkich. Jest także jeden samochód specjalny. 
 
Na zakończenie Burmistrz omówił zadania zrealizowane w ramach funduszu sołeckiego oraz 
współpracę z organizacjami pozarządowymi.  
 
Prezentacja oraz raport z działalności gminy za 2023 rok stanowią załączniki do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady - podziękowała Burmistrzowi za przedstawienie obszernego Raportu, 
który przedstawił całe spektrum działalności gminy, sferę gospodarczą, społeczną, 
przestrzenną, działalność jednostek organizacyjnych, oświatowych, spółek gminnych, 
sołectw i Ochotniczych Straży Pożarnych.   
 
Następnie Pani Przewodnicząca – otworzyła dyskusję nad Raportem o stanie gminy, zwracając 
uwagę, że od 2018 r. z zameldowania stałego w gminie ubyło prawie 900 osób, zmarło ok. 
1100 osób, natomiast urodziło się tylko 626 dzieci. Jest to niepokojące zjawisko, które 
wskazuje, że społeczeństwo w naszej gminie jest coraz starsze. 
 
Wiceprzewodniczący Rady R. Kamiński -   dodał, że rozpatrując dwa trzyletnie okresy od 2018 
roku, widać, że w najbliższych latach, dzieci będzie połowę mniej. Odnosząc to do liczby 
przedszkoli i punktów przedszkolnych, można przewidywać, że będzie o połowę mniej 
oddziałów przedszkolnych. Zjawisko to dotyczy nie tylko naszej gminy, taki trend jest w całym 
kraju. Ale myśląc perspektywicznie, należy się spodziewać, że będzie problem z zatrudnieniem 
kadry w przedszkolach. Warto więc pomyśleć, żeby działania, jakie będą podejmowane w 
przyszłości, nie były działaniami restrykcyjnymi, tylko żeby proces zmniejszenia zatrudnienia 
przeszedł płynnie. Żeby osoby znalazły zatrudnienie w innych jednostkach czy instytucjach, bo 
dzieci jest dużo mniej i problem będzie.  
 
Pan Burmistrz K. Kołtyś – odnosząc się do wypowiedzi stwierdził, że od wybuchu pandemii 
COVID   bardzo zauważalnie spadła liczba urodzeń dzieci. Ale przed pandemią urodzeń było 
więcej, więc oddziałów przedszkolnych może nie ubędzie połowa, może ok. 1/3 i postaramy 
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się reagować elastycznie. Natomiast demografia jest dużym wyzwaniem, trzeba podejmować 
różnorakie działania, żeby ściągać ludzi do naszego miasta. Gmina będzie budować 60 
mieszkań na wynajem i prawdopodobnie zamieszkają w nich młodzi ludzie, młode rodziny. 
Więc może dzieci też przybędzie. Budują się też bloki deweloperskie, więc mieszkalnictwo to 
jest jeden z kierunków, który jakby będzie miał wpływ na poprawę demografii, a drugi to 
rozwój przedsiębiorczości i miejsca pracy.   
Bo gmina nie ma bezpośredniego wpływu na demografie, ale pośredni ma. Powstaje teraz 
duży zakład pracy, który może przyciągnie młodych ludzi do pracy. Jak będzie praca i 
możliwość zamieszkania, to również można prognozować, że liczba urodzeń się zwiększy. Poza 
tym nasza gmina ma niekorzystne położenie geograficzne, bo leży na skraju województwa, 
daleko od miasta wojewódzkiego, dużego, które oferuje wiele miejsc pracy. Problem 
demografii jest złożony, mają na to wpływ różne czynniki ekonomiczne, między innymi to, że 
młodzi ludzie wyjeżdżają z takich ośrodków jak nasza gmina do dużych miast i za granicę, w 
celach zarobkowych. Jest to trend ogólnopolski, z którym nie jesteśmy w stanie wygrać, ale 
możemy łagodzić jego skutki, tworząc gminę dobrą do życia. Nasza gmina jest ambitna, dobra, 
prężna, w której dużo się dzieje, jest dużo dobrze zagospodarowanej przestrzeni, są place 
zabaw, siłownie, parki, tereny zielone i rekreacyjne. Dążymy do tego, aby naszym 
mieszkańcom zapewnić warunki dobre, a w niektórych obszarach nawet lepsze niż w dużych 
miastach.  
 
Przewodnicząca Rady – podziękowała burmistrzowi za odpowiedź i udzieliła głosu radnemu 
K. Kurasiewiczowi. 
 
Radny K. Kurasiewicz – zwrócił uwagę, że w przedstawionym raporcie widać, że gmina dużo 
środków przeznaczana na poprawę bezpieczeństwa mieszkańców. Bezpieczeństwa 
rozumianego ogólnie, jak budowanie ciągów pieszo – rowerowych czy też niwelowanie barier 
architektonicznych przy wykonywaniu inwestycji, które umożliwią osobom 
niepełnosprawnym dotarcie do wielu urzędów i instytucji. Bezpieczeństwo to również budowa 
oświetlenia na terenie miasta, doświetlenie przejść dla pieszych, bezpieczeństwo to również 
budowa sieci wodno – kanalizacyjnych. Ale są też zagrożenia związane z postępem 
cywilizacyjnym, z prawami przyrody, niebezpiecznymi zjawiskami pogodowymi. I w tym 
zakresie również należy przewidywać i zapobiegać zagrożeniom. Takimi jednostkami, które 
pomagają mieszkańcom w sytuacjach zagrożenia, są Ochotnicze Starze Pożarne. Jak było 
przedstawione, na terenie gminy funkcjonuje 7 jednostek OSP i Zakładowa Straż Pożarna przy 
FORTACO. OSP rozwijają się zarówno pod względem rozbudowy infrastruktury, jak też 
inwestycji w sprzęt. Obecnie prowadzone są inwestycje w Ujściu, Momotach Górnych i w 
Białej Drugiej. Ale każda jednostka OSP pozyskuje środki, pisze projekty i doposaża w sprzęt 
swoje jednostki. Przez to niosą bardziej skuteczną pomoc mieszkańcom. Ale trzeba pamiętać, 
że to strażacy zawsze są w pierwszej kolejności przy zagrożeniach, wypadkach i innych 
sytuacjach trudnych i należy dbać o ich wysoki poziom wyszkolenia i organizacji. W ubiegłym 
roku udało się zakupić lekki samochód gaśniczy do remizy OSP w Ujściu, w tym roku zakupiona 

jest pompa wysokiej wydajności, OSP w Białej czeka na nowy, duży samochód ratowniczo – 
gaśniczy z możliwością dowozu wody pitnej dla mieszkańców.  
Ale należy być przygotowanym także na inne zagrożenia, zewnętrzne, związane z wojną na 
Ukrainie, z systemem ostrzegania, powiadamiania mieszkańców o zagrożeniach, systemem 
ewakuacji i schronów. Jak mają postępować dyrektorzy szkół, placówek oświatowych, gdzie 
kierować dzieci, jak się przemieszczać, co robić. Dlatego kolejne budżety powinny 
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zabezpieczać środki na to, aby tworzyć skuteczny system bezpieczeństwa dla naszych 
mieszkańców.  Dlatego należy uzupełniać sprzęt w jednostkach OSP, głównie wymiany 
wymagają samochody, które czas wysługi mają 30 - 40 lat. Na takie rzeczy powinny być 
rokrocznie zabezpieczane środki w budżecie.  
 

Pani Przewodnicząca – podsumowała, że oprócz tego, że nasze życie toczy się normalnym 
rytmem, zawsze należy pamiętać też o zagrożeniach. Z niektórymi już sobie dobrze 
poradziliśmy, jak pandemia COVID, kiedy zdrowie nasze, naszych bliskich było najważniejsze. 
Wprowadzono różne środki ostrożności, obostrzenia, zasady załatwiania spraw w urzędach, 
itd. Potem była wojna na Ukrainie i nadal życie toczy się swoim rytmem, ale pamiętamy o 
trudnych sytuacjach na granicy i okazuje się, że zarządzanie kryzysowe, sposoby pomocy 
mieszkańcom są bardzo istotnymi kwestiami.  
 
Pan Burmistrz – podziękował Panu radnemu za ważną i mądrą wypowiedź. Ustawa o obronie 
cywilnej jest w toku prac legislacyjnych i prawdopodobnie jesienią wejdzie w życie i nałoży na 
gminy szereg obowiązków. Na pewno trzeba będzie opracować plany ewakuacyjne, wskazać 
miejsca do schronienia dla osób z jednostek organizacyjnych gminy, ludności, jakimi środkami 
transportu i gdzie  ewakuować ludność. Dużo zadań czeka całe państwo, administrację 
rządową i samorządową, bo nie jesteśmy gotowi do takich wyzwań, jakie nas dotykają. Na 
pewno będzie to jedno z najważniejszych zadań, z jakimi trzeba będzie się zmierzyć w tej 
nadchodzącej kadencji.  
 
Radna A. Mazur – zwróciła uwagę, że w prezentacji mało wybrzmiała działalność Gminnej 
Rady Seniorów. Gmina prowadzi działania skierowane do seniorów, funkcjonuje kilka 
stowarzyszeń skupiających seniorów, ale wydaje się, że Rada Seniorów nie jest bardzo 
zaangażowana w życie społeczne gminy.  
Druga kwestia to programy, strategie, które posiada gmina, na podstawie których 
podejmowane są różne działania. Mało jest uwagi poświęcone programom społecznym, które 
są bardzo ważne. Program Wspierania Rodziny, skierowany do rodzin z problemami, trudnych, 
którym potrzebna jest pomoc. Program Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, którego 
realizatorem jest gmina, ale we współpracy z wieloma jednostkami organizacyjnymi. Jest 
utworzona koalicja osób i instytucji na rzecz walki z przemocą, odbywały się spotkania 
szkoleniowe, ze specjalistami, gdzie przedstawiciele różnych instytucji zastanawiają się, jak 
przeciwdziałać przemocy domowej, jak chronić dzieci, bo one są najważniejsze. Ważne są też 
osoby niepełnosprawne, żeby mogły załatwić różne sprawy, żeby miały dostęp i pomoc innych 
osób. Dlatego programy społeczne są ważne, potrzebne i trzeba o nich pamiętać.  
W Raporcie zabrakło też informacji o używaniu środków psychoaktywnych przez młodzież, czy 
jest takie zjawisko w naszej gminie, bo w mediach jest o tym głośno.  
Dalej Pani Radna zwróciła się do Burmistrza o wyjaśnienie mieszkańcom, po co opracowywane 
są strategie, do czego są potrzebne i jakie według Burmistrza najważniejsze przedsięwzięcie 
udało się zrealizować w 2023 r. dzięki temu, że były odpowiednie zapisy w strategii.  
 
Przewodnicząca Rady – odniosła się do wypowiedzi dot. osób starszych. Powiedziała, że 
zdaniem gminy jest utrzymanie w dobrej kondycji jak najwięcej osób starszych, bo to pozwoli 
ograniczać wydatki na osoby starsze. Są osoby starsze, zamknięte w domach, ale do nich też 
trzeba dotrzeć, jest od tego Ośrodek Pomocy Społecznej. W dokumentach strategicznych 
wyznaczane są pewne kierunki działania, na podstawie których każda jednostka opracowuje 
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swoje programy. Grupa społeczna osób starszych rośnie i to widać, bo u nas osoby powyżej 65 
roku życia stanowią 20,5% ogółu mieszkańców. Dlatego są działania skierowane do Klubów 
Seniora, stowarzyszeń, aktywizujące, ale są osoby chore, samotne, przebywające w domach i 
zadaniem Ośrodka Pomocy Społecznej jest, aby do nich dotrzeć, pomóc im być aktywnymi.  
 
Pan Burmistrz – odnosząc się wypowiedzi Pani Radnej Anny Mazur, odpowiedział najpierw na 
drugie pytanie, które dotyczyło tego, po co są strategie i programy. Opracowując jakąkolwiek 
strategię, najpierw należy opracować diagnozę i jest to bardzo ważne. Bo jeżeli diagnoza jest 
dokładna, obrazuje rzeczywista sytuację, to można z niej wyciągać wnioski. Jeśli widać jakieś 
niepokojące zjawisko w diagnozie, to odpowiedzią na to powinny być kierunki i działania 
zawarte w strategii i w programach.  
Jeśli chodzi o zbyt małe zaakcentowanie w prezentacji problemów i działań pro społecznych, 
to dlatego, że prezentacja była dużym skrótem Raportu. Była i tak długa, bo 70 slajdów, ale 
trudno zamieścić w niej wszystko. Raport jest obszerny i jest wiele więcej informacji tam 
zawartych.  
Burmistrz poinformował ponadto, że został wyłoniony wykonawca na przystosowanie parteru 
budynku Ośrodka Pomocy Społecznej i otoczenia budynku pod potrzeby seniorów. Prace 
jeszcze w tym roku się rozpoczną, zakończenie planowane jest na drugą połowę przyszłego 
roku.  
Co do aktywności rady seniorów, to zbierała się wtedy, kiedy była potrzeba. Na swoich 
posiedzeniach Rada Seniorów poruszała wile kwestii dotyczących gminy, oprócz tych, które 
były w porządku obrad,  a dyskusje są zawsze bardzo ożywione i ciekawe.  
Na pytanie, które z przedsięwzięć było najważniejsze, Burmistrz odpowiedział, że trudno 
jednoznacznie to stwierdzić. Bo wszystkie obszary, którymi się zajmuje gmina są niezmiernie 
ważne. Doprowadzenie wodociągów, kanalizacji, budowa dróg, ciągów pieszo – rowerowych, 
wszystkie zadania są bardzo ważne. Ale jednym z kluczowych przedsięwzięć, które będzie 
miało wpływ na wiele obszarów życia i funkcjonowania gminy, jest pozyskanie dużego 
inwestora, który teraz buduje zakład pracy w strefie inwestycyjnej. Zniweluje on poziom 
bezrobocia na terenie gminy i będzie największym podatnikiem, który zasili budżet gminy w 
kolejnych latach. Będzie to miało wpływ na funkcjonowanie różnych dziedzin życia w naszej 
gminie. Poza tym nowy zakład pracy być może spowoduje, że młodzi mieszkańcy gminy jej nie 
opuszczą, będą tu pracować i żyć i być może przyciągnie do nas nowych mieszkańców, którzy 
tu znajdą swoje miejsce. Ze względu na to, że ta inwestycje będzie miała wpływ na 
funkcjonowanie gminy, jest to największy sukces ostatniej kadencji.  
 

5. Podjęcie uchwał: 
 
1) uchwała w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Janowa Lubelskiego. 
 
Pani Przewodnicząca  – przypomniała, że zgodnie z obowiązującymi przepisami, po 
przedstawieniu Raportu i odbytej debacie, przeprowadza się głosowanie nad udzieleniem 
wotum zaufania Burmistrzowi i zarządziła głosowanie.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Janowa Lubelskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 

Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 

Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 

 

Uchwała nr III/ 22/24 w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Janowa 
Lubelskiego, została podjęta jednogłośnie.  
 
2) uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 
wykonania budżetu gminy za 2023 rok. 
 
Pani Skarbnik Monika Machulak – w prezentacji multimedialnej przedstawiła sprawozdanie 
roczne z wykonania budżetu gminy za 2023 rok. Prezentacja została opatrzona 
komentarzem: 
 
Gmina Janów Lubelski na dzień 31.12.2023 roku osiągnęła dochody budżetowe w wysokości  
90 994 993,96 zł, które są niższe od planowanych o kwotę 1 964 006,04 zł.  
 
Na strukturę dochodów budżetowych składają się przede wszystkim:  

1. Subwencja oświatowa i wyrównawcza – 23 miliony złotych, w tym 4 miliony 361 tysięcy 
subwencja uzupełniająca. 

2. Dotacje na zadania własne i zlecone realizowane przez Urząd Miejski, Ośrodek Pomocy 
Społecznej, oświatę, pomoc obywatelom Ukrainy - 18 milionów złotych. 

3. Podatki i opłaty - 16 milionów,  w tym 2 główne pozycje podatek od nieruchomości - 9,5 
miliona, odpady komunalne prawie 4 miliony. 

4. Podatek PIT, który był niższy  w porównaniu  z rokiem 2022 o 300 tys. i wyniósł 11,3 
miliona zł.  

 
Wpływ na wielkość uzyskanych dochodów miały niższe dochody bieżące m.in. przychody ze 
sprzedaży MOSIR oraz z uzyskanych wpływów z podatków. Jednocześnie dofinansowanie ze 
środków NFOŚiGW oraz Ministerstwa Sportu  zostało przesunięte na rok 2024 w kwocie 520 
870,00 zł. Bezpośrednim powodem było  końcowe rozliczenie inwestycji realizowanej na 
terenie Parku Rekreacji oraz przeniesienie budowy Skate Parku na następny rok budżetowy.  
 
Na osiągnięte dochody majątkowe w wysokości 23 208 670,56 zł złożyły się: 
- dotacje ze środków UE na zadania inwestycyjne w wysokości 3 492 537,51  zł,  
- środki z Rządowego Fundusz Rozwoju  Dróg w wysokości 143 120,89 zł,   
- środki Rządowego Funduszu Polski Ład w kwocie 15 299 137,29 zł,  
- środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa w kwocie 2 378 207,66 zł,   
- zwrot części wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w kwocie 25 851,80 zł  
- zwrot przez MOSiR zobowiązania z tytułu dotacji pobranej w nadmiernej wysokości  
  60 000,00 zł 
- darowizna na infrastrukturę drogową w wysokości 60 716,49 zł. 
 
Ponadto uzyskano dochody ze sprzedaży majątku komunalnego o łącznej wartości  
1 749 098,92zł, m.in. ze sprzedaży działek, głównie w strefie ekonomicznej, przekształcenia 
prawa użytkowania wieczystego w prawo własności oraz sprzedaży majątku ruchomego. 
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Wydatki budżetowe zostały poniesione w wysokości 93 900 559,16 zł i zrealizowane były na 
poziomie 95,5% wielkości planu na 2023 rok po zmianach.  
 
Wydatki bieżące wyniosły 63 954 062,31 zł zostały zrealizowane na poziomie 95,7% wielkości 
planowanych i są niższe o kwotę 2 878 515,87 zł. 
 
W zakresie wydatków bieżących poniesiono niższe od planowanych wydatki m.in. na 
utrzymanie dróg gminnych, oświatę i wychowanie, oświetlenie uliczne, zimowe utrzymanie 
dróg, zadania zlecone gminie. 
 
Wydatki majątkowe poniesiono w wysokości 29 946 496,85 zł, co stanowi 95,2% wielkości 
planowanych i były niższe o kwotę 1 520 724,97 zł.  
 
Na niezrealizowanie wydatków majątkowych w kwocie 1 118 303,22 zł miały wpływ głównie  
niższe nakłady wynikające z przesunięcia wydatków na następny rok budżetowy na projekty 
realizowane ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych pn. Kompleksowa 
modernizacja obiektów oświatowych, rekreacyjnych i sportowych,  wydatki na dokumentację 
drogową, scalenia gruntów oraz niższe od zakładanych wydatki na przebudowę dróg 
powiatowych. 
 
Największy udział w wydatkach stanowiły: 
 

1)  wydatki na oświatę - ponad 28,5 mln. zł przy subwencji oświatowej  12,3 mln  
2) wydatki na gospodarkę komunalną, m. in. związane z zakończeniem inwestycji 

Rewitalizacja społeczno-gospodarcza po obu stronach Rynku, projekt 
„Energooszczędne oświetlenie”, projekt kompleksowej modernizacji obiektów 
oświatowych, rekreacyjnych i sportowych, projekt „Zoom Natury i Kultury Etap II”, 
wydatki na gospodarkę odpadami oraz wydatki związane z budową kanalizacji w Białej, 

3) wypłata świadczeń rodzinnych zgodnie z planem, 
4) wydatki związane z administracją publiczną – koszty utrzymania, energia, ciepło, koszty 

pracownicze, 
5) wydatki w dziale Transport – duże nakłady na utrzymanie dróg gminnych, remonty 

bieżące i inwestycyjne na drogi gminne i powiatowe – 4 miliony 660 tysięcy, 
6) gospodarka mieszkaniowa i nieruchomościami – wydatkowano środki pozyskane z 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa – 2 miliony 378 tysięcy na objecie udziałów w 
spółce Społeczne Inicjatywy Mieszkaniowe, dokapitalizowano PGKIM – 200 tysięcy 
złotych, koszty związanie z utrzymaniem mieszkań komunalnych i socjalnych oraz 
gospodarką komunalną 

7) Kultura fizyczna i sport – 3 miliony 136 tys. w tym:  utrzymanie  Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji    - 2 miliony 846 tys.,  przekazane dotacje dla klubów sportowych 
290 tys. zł, 

8) Dotacje dla jednostek kultury - 2 miliony 200 tys. zł, na konserwację zabytków - 140 
tys. dla Parafii św. Jana Chrzciciela i Parafii w Momotach Górnych, 

9) Koszty obsługi długu – 1 milion 150 tys. zł przy 800 tys. zł w roku 2022. 
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Wydatki poniesione w ramach Fundusz sołeckiego wyniosły 275 749,1 zł i zostały zrealizowane 
w 90%.  
 
W ramach wydatków majątkowych poniesiono nakłady na: 
- zadania inwestycyjne w kwocie 26 068 148,17 zł,  
- pomoc finansową dla Powiatu Janowskiego w kwocie 804 765,27 zł  na przebudowę dróg, 
- podwyższenie kapitału dla Spółki SIM Lubelskie o kwotę 2 378 207,66 zł na komunalne  
  budownictwo mieszkaniowe na terenie miasta oraz podwyższono  kapitał dla PGKiM Sp.             
z o.o. o kwotę 200 000,00 zł,  
- Fundusz Wsparcia Policji w kwocie 17 000,00 zł celem dofinansowania zakupu pojazdu dla  
   Komendy Powiatowej Policji w Janowie Lubelskim,  
- dofinansowanie mieszkańcom gminy budowy przydomowych oczyszczalni ścieków w kwocie 
15 000,00 zł, 
- dotację dla Janowskiego Ośrodka Kultury w kwocie 40 000,00 zł  na opracowanie 
dokumentacji rozbudowy obiektu 
- dotacje na renowacje zabytków w łącznej kwocie 140 000,00 zł dla parafii pw. św Jana  
   Chrzciciela w Janowie Lubelskim i św. Wojciecha w Momotach Górnych, 
- dotację celową w kwocie 110 000,00 zł dla zakładu budżetowego MOSiR na modernizację  
   krytej pływalni. 
- dotację dla OSP Ujście w kwocie 171 375,75 zł na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego  
  Lekkiego, 
- dotację dla Nadleśnictwa Janów Lubelski w kwocie 2 000,00 zł  na budowę i modernizację  
  obiektów infrastruktury turystycznej przy Ośrodku Edukacji Ekologicznej Lasy Janowskie. 
 
W 2023 roku wydatki na zadania inwestycyjne wyniosły 26 068 148,17 zł i zostały zrealizowane 
na poziomie 95,4% planowanych wydatków inwestycyjnych. W tym okresie poniesiono 
nakłady z zakresu dróg gminnych w kwocie 3 856 074,43 zł oraz dróg powiatowych w kwocie 
804 765,27 zł, kontynuowano prace budowlane w ramach zadania inwestycyjnego 
obejmującego  modernizację infrastruktury oświatowej, rekreacyjnej i sportowej, 
modernizację energooszczędnego oświetlenia ulicznego, budowę remizy OSP w Ujściu, 
budowy i rozbudowy  placów zabaw,  scalania terenu, zrealizowano rewitalizację  społeczno-
gospodarczą oraz zieloną rewitalizację miasta (Rynek Starego Miasta po obu stronach ul. J. 
Zamoyskiego), Zoom Natury i Kultury etap II, podniesiono atrakcyjność Laboratorium Energii i 
Recyklingu w Parku Rekreacji Zoom Natury, modernizację i rozbudowę infrastruktury 
turystycznej.  
 
Niezrealizowane zadania inwestycyjne są głównie związane z projektami dofinansowanymi ze 
środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, Ministerstwa Sportu, Polski Ład, których 
realizacja została przesunięta na 2024 rok.  
 
Gmina pozyskała  dofinansowanie   do inwestycji w kwocie ponad 18 mln 900 tys. zł. 
 
Nakłady na projekty realizowane z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii 
Europejskiej były w wysokości 4 616 233,54 zł (bieżące i majątkowe), co stanowiło  98,9% 
planowanych nakładów na projekty. 
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W ramach wydatków na projekty dofinansowane ze środków UE realizowano zadania 
bieżące pn. Cyfrowa gmina i Dostępny samorząd-granty w kwocie 36 900,00 zł,  oraz zadania 
inwestycyjne w wysokości 4 579 333,54 zł, w tym w ramach kontynuacji projektu pn.:  
- Rewitalizacja społeczno-gospodarcza Janowa Lubelskiego 
- Zoom Natury i Kultury- etap II 
- Energooszczędne oświetlenie w gminie Janów Lubelski 
- Dostępny samorząd-granty. 
 
 
Nadwyżka operacyjna była wyższa od planowanej o kwotę 1 519 242,06 zł. Osiągnięcie 
nadwyżki okazało się możliwe dzięki  dodatkowemu wsparciu środkami z subwencji 
uzupełniającej w kwocie 4 361 tys. zł. Gdyby nie dodatkowe środki rok zakończony zostałby 
deficytem operacyjnym w kwocie 0,5 mln zł. 
 
Rok 2023 gmina Janów Lubelski zakończyła deficytem budżetowym w wysokości 2 905 565,20  
zł przy planowanym deficycie na koniec roku w kwocie 5 340 800,00 zł.  
Niższy od planowanego deficyt o kwotę 2 435 234,80 zł  wynika z osiągnięcia wyższej nadwyżki 
operacyjnej  bieżącej  oraz niższego wykonania wydatków inwestycyjnych głównie 
realizowanych ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 
 
Jak podkreśliła pani Skarbnik, zadłużenie gminy na koniec 2023 r wyniosło 13,2 mln zł i od 4 
lat  zmniejsza się - jest na poziomie zadłużenia z 2017 r. Jednak koszty obsługi czyli odsetki od 
zadłużenia wzrosły 3 krotnie z 400 tys. w 2017 roku   do 1,2 mln zł w 2023 roku. 
 
Gmina  udzieliła w ciągu roku poręczenia dla  „Zoom Natury” Sp. z o.o. na łączną kwotę 
331 556,21 zł oraz Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Leśny Krąg” w kwocie  
23 125,00 zł. Poręczenie obejmuje 2024 rok. 
Gmina nie poniosła w roku budżetowym wydatków z tytułu udzielonego poręczenia. 
 
Mienie komunalne Gminy Janów Lubelski w postaci rzeczowego majątku trwałego brutto 

stanowiło łączną kwotę 300 518 336,77 zł. 

Wartość w porównaniu do 2022 r.  wzrosła o 45 596 311,52 zł. na skutek zakończenia 

inwestycji i oddania majątku do użytkowania: 

 

- „Rewitalizacja społeczno – gospodarcza Janowa Lubelskiego” (dworzec i Rynek), 

- Zielona rewitalizacja – Rynek po drugiej stronie ulicy Zamoyskiej, plac po domu towarowym 

z parkingiem, 

- „Energooszczędne oświetlenie na terenie gminy Janów Lubelski”, 

- ZOOM Natury i Kultury – etap II,  

- Kanalizacja sanitarna Biała II, 

- kompleksowa modernizacja obiektów oświatowych, rekreacyjnych i sportowych (budynek 

po gimnazjum, segment C, boisko przy szkole podstawowej w Janowie, 

 - Przebudowy i modernizacji dróg gminnych   

 



14 

 

Największy wzrost wartości obserwuje się w pozycji budynki, lokale, obiekty inżynierii 

lądowej i wodnej na co ma wpływ zakończenie i oddanie w 2023 roku największych, 

gminnych inwestycji  

 

Zwiększono udziały poprzez podwyższenie kapitału w PGKiM Sp. z o.o. o kwotę 200 tys. oraz 

SIM Lubelskie -wkład pieniężny 2378 tys. zł i wniesiony aport w postaci działki 594 tys. zł.  

 
Nikt z radnych nie zgłosił pytań do przedstawionego sprawozdania.  
 
Przewodnicząca Rady – przypomniała, że sprawozdanie jest opiniowane przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową w Lublinie.  
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady Robert Kamiński odczytał uchwałę Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o rocznym sprawozdaniu z wykonania 
budżetu Gminy Janów Lubelski za 2023 rok, przedłożonym wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego. Skład orzekający pozytywnie zaopiniował sprawozdanie  – uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Pani Przewodnicząca – powiedziała dalej, że Komisja Rewizyjna również zajmowała się 

sprawozdaniem z wykonania budżetu i zwróciła się do Przewodniczącego Komisji o zabranie 

głosu. 

 

Radny Andrzej Czaja – przekazał, że  Komisja obradowała  10 maja b. r. i zapoznała się ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Janów Lubelski za 2023 rok oraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu. Pani Skarbnik dokonała szczegółowej 

analizy z realizacji dochodów i wydatków budżetowych, omawiając kolejno poszczególne 

działy budżetu. Następnie Pani Skarbnik odpowiadała na pytania członków Komisji.  

Komisja stwierdziła, że Burmistrz realizując budżet kierował się zasadą celowości, 

gospodarności i oszczędności w gospodarowaniu środkami publicznymi.  

Zdaniem Komisji Rewizyjnej jest to podstawą do wydania pozytywnej opinii z realizacji budżetu 

gminy za 2023 rok. 

 

Radni przystąpili do głosowano w sprawie: 

uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy za 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 

Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 

Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
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Uchwała nr III/23/24 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2023 rok, została podjęta jednogłośnie.  

 

3) uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Janowa Lubelskiego. 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie 

wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi.  

Przewodniczący Komisji A. Czaja – odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Janowa Lubelskiego: Po rozpatrzeniu sprawozdania finansowego 

Gminy za 2023 rok, rocznego sprawozdania  Burmistrza Janowa Lubelskiego z wykonania 

budżetu Gminy za 2023 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie oraz po 

wysłuchaniu ustnych wyjaśnień Pani Skarbnik Moniki Machulak, Komisja Rewizyjna 

pozytywnie oceniła wykonanie budżetu.  

Wobec powyższego Komisja wnioskuje o udzielenie Burmistrzowi Janowa Lubelskiego 

Krzysztofowi Kołtysiowi absolutorium za 2023 rok. 

 

P. Przewodnicząca – przypomniała, że wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Janowa Lubelskiego, został również przesłany do zaopiniowania do Regionalnej 
Izby Obrachunkowej.   
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady Robert Kamiński przedstawił uchwałę Składu 
Orzekającego RIO w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
w Janowie Lubelskim o udzielenie Burmistrzowi absolutorium z tytułu wykonania budżetu  
za 2023 r. Skład orzekający pozytywnie zaopiniował wniosek Komisji Rewizyjnej. Uchwała RIO 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Janowa Lubelskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
 
Uchwała nr III/24/24 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Janowa Lubelskiego, 
została podjęta jednogłośnie.  
 
Pani Przewodnicząca w imieniu Rady Miejskiej i wszystkich mieszkańców gminy  
pogratulowała  Burmistrzowi z tytułu udzielonego kolejnego absolutorium, które było 
jednogłośne.  Podziękowała za rzetelną, twórczą pracę na rzecz rozwoju gminy i poprawy 
warunków życia lokalnej społeczności. Podziękowała również wszystkim szefom jednostek 
organizacyjnych, kierownikom referatów i pracownikom Urzędu Miejskiego za trudną pracę 
przy realizacji budżetu.  
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Pan Burmistrz – podziękował za udzielone wotum zaufania i absolutorium. Było wiele 
sukcesów w ubiegłym roku, ale sukces w samorządzie nie jest nigdy lub przeważnie nie jest 
dziełem jednego człowieka, ale wielu osób.  Jeśli chodzi o poprawną realizację budżetu, 
absolutorium, to ogromne wyrazy wdzięczności należą się Pani Skarbnik Monice Machulak, ale 
też byłej Sekretarz Gminy, a obecnej Przewodniczącej Rady, Pani Bożenie Czajkowskiej, która 
cały czas jako kierownik administracyjny wspierała pracę Pani Skarbnik i całego referatu 
finansowego.  
Dalej Burmistrz podziękował wszystkim dyrektorom, kierownikom, prezesom spółek 
gminnych i pracownikom tych jednostek za rzetelna, bardzo dobrą, zaangażowaną pracę.  
Podziękowania skierował Burmistrz także do radnych Rady Miejskiej poprzedniej kadencji, 
których w obecnej Radzie jest aż 10, bo uzyskali mandat zaufania od wyborców.  
Dzisiejsze absolutorium jest motywacją do jeszcze bardziej wytężonej pracy i działania dla 
dobra mieszkańców naszej gminy.  

O godzinie 11.49 Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach. 

Obrady wznowiono o godzinie 12.00 

4) uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Janowie Lubelskim. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Kierownik Waldemar Futa – nadanie nazwy dotyczy ulicy, 
która jest położona pomiędzy ulicą Ochotników Węgierskich, a ulicą Korczaka.  Ulica ta 
powstała w wyniku powstania tam zabudowy deweloperskiej. Jest to 12 budynków w 
zabudowie bliźniaczej, na działkach powyżej 6 arów. Deweloper rozpoczął już sprzedaż 
domów i wystąpił do gminy o nadanie nazwy tej ulicy, żeby nabywcy mogli mieć już adresy. 
Proponuje nazwę ulicy Złota.  

Radny K. Kurasiewicz – zwrócił uwagę, że nazwa ulicy Złota nie bardzo pasuje do nazw 
sąsiednich ulic: Korczaka, Słowackiego, Partyzantów czy Ochotników Węgierskich. Na nowych 
osiedlach były nazwy od kwiatów, drzew czy owoców, a teraz ulica Złota do niczego nie pasuje. 
Czym się kierował wnioskodawca, proponując taką nazwę? 

Pan W. Futa – wyjaśnił, że wnioskodawca przedyskutował nazwę ulicy z nabywcami domów. 
Propozycja gminy była taka, żeby ulicę nazwać imieniem jakiegoś kompozytora, ale 
przedstawicielka wnioskodawcy jednak nie zmieniła zdania, są przekonani do nazwy ulicy Złota 
i o to wnioskują.   

Pan Burmistrz – w uzupełnieniu dodał, że również maił podobny dylemat, jak pan radny K. 
Kurasiewicz i sugerował nazwę ulicy imieniem polskiego kompozytora. Ale właściciel drogi 
wewnętrznej woli tę nazwę, która jest w projekcie uchwały. Ulice o takiej nazwie istnieją w 
innych miastach, więc niech Rada Miejska zdecyduje, czy nazwać tak tę drogę wewnętrzną, 
czy nie.   

Przewodnicząca Komisji Oświaty G. Kuśmierczyk -  powiedziała, że członkowie Komisji 
również mieli podobne dylematy, ostatecznie opinia jest pozytywna, przy dwóch głosach 
wstrzymujących się.  
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Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Janowie Lubelskim.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (10) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Marek Flis, Marian Grzegórski, Grzegorz Jargiło, 
Robert Kamiński, Grażyna Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz 
PRZECIW (1) Krzysztof Kurasiewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Grzegorz Flis, Tomasz Kaproń, Anna Mazur, Agnieszka Skubik 
 
Uchwała nr III/25/24 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Janowie 
Lubelskim, została podjęta.  
 
5) uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla gmin: Dzwola, 
Godziszów, Janów Lubelski i Modliborzyce. 

Projekt uchwały w prezentacji multimedialnej przedstawiła Pani inspektor A. Jaremek - 

"Strategia Rozwoju Ponadlokalnego dla gmin: Dzwola, Godziszów, Janów Lubelski                                             

i Modliborzyce" jest dokumentem wymaganym do realizacji inwestycji w nowej perspektywie 

finansowej w ramach Funduszy Europejskich dla Lubelskiego, w tym przypadku w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Janów Lubelski 

(ZIT), który obejmuje 4 gminy: Dzwola, Godziszów, Janów Lubelski i Modliborzyce. Na realizację 

projektów w formule ZIT przyznana została alokacja środków, w wyniku czego wnioski o 

dofinansowanie składane będą w trybie pozakonkursowym.  Jednym z warunków ubiegania 

się o dofinansowanie jest opracowanie przez 4 gminy tworzące Partnerstwo Zielona Brama 

Roztocza strategii ponadlokalnej, następnie jej przyjęcie przez Radę Miejską w formie uchwały 

oraz zatwierdzenie w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Lubelskiego. 

Strategia definiuje atuty i wyzwania wynikające z uwarunkowań rozwoju Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Janów Lubelski, wskazuje wizję, cele strategiczne oraz kierunki działań 

wyznaczone do realizacji w okresie jej obowiązywania. 

Strategia jest istotnym dokumentem określającym plany rozwoju ponadlokalnego, który 

określa kluczowe kierunki rozwoju dla 4 gmin tworzących Partnerstwo Zielona Brama Roztocza. 

Przyjęcie  dokumentu strategii następuje w drodze uchwały Rady Miejskiej. 

Omówione zostały następnie projekty, jakie będą realizowane w ramach partnerstwa Zielona 

Brama Roztocza.  

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie uchwały. 

Projekt uchwały był opiniowany przez dwie Komisje: 

Przewodnicząca Komisji Oświaty G. Kuśmierczyk – poinformowała, że opinia jest 
pozytywna. 
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Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego T. Kaproń – stwierdził, że 
każda strategia, każdy dokument, dzięki któremu można pozyskać środki na rozwój gminy 
jest bardzo potrzebny i opinia jest pozytywna.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla gmin: Dzwola, 
Godziszów, Janów Lubelski i Modliborzyce.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 

Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 

 

Uchwała nr III/26/24 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla gmin: 
Dzwola, Godziszów, Janów Lubelski i Modliborzyce, została podjęta jednogłośnie.  
 

6) uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

Pani Skarbnik M. Machulak – omówiła proponowane zmiany w budżecie gminy i wyjaśniła, 

czym są spowodowane.  

Planowane dochody budżetu gminy na 2024 rok po zmianach  wynoszą 92 228 555,12 zł 

z tego: dochody bieżące w kwocie  76 715 075,47 zł i dochody majątkowe  w kwocie  

15 513 479,65 zł. 

Planowane dochody bieżące zwiększyły  się  o kwotę 407 755,93 zł i wynikają z: 

- dotacji  na zadania własne i zlecone w kwocie  86 798,68 zł 

- środków Funduszu Pomocy w kwocie 11 069,74 zł 

- podatków i opłat w kwocie 120 000,00 zł 

-odsetek  bankowych w kwocie 52 949,34 zł 

- refundacji i opłat za pobyt  dzieci w przedszkolu w kwocie 70 000,00 zł 

- dotacji na program Cyberbezpieczny samorząd  w kwocie 66 338,17 zł 

- pozostałych dochodów  w kwocie 600,00 zł 

 

Planowane dochody majątkowe  zmniejszono o kwotę 5 405 538,17 zł na skutek przesunięcia 

wydatków wraz z dofinansowaniem z Polskiego Ładu na 2025 rok na dwa projekty w kwocie   

5 570 200,00 zł 

 Jednocześnie wprowadzono  dofinansowanie ze środków UE na program  Cyberbezpieczny 

samorząd w kwocie 164 661,83 zł. 

 

Planowane wydatki budżetu gminy na 2024 rok wynoszą  101 618 555,12 zł  

z tego wydatki bieżące w kwocie 77 665 533,44 zł i wydatki majątkowe w kwocie 

23 953 021,68 zł. 

Planowane wydatki bieżące zwiększono o kwotę 304 010,39 zł  z tytułu: 
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- wydatków z dotacji  na zadania własne i  zlecone w kwocie 84 301,65 zł 

- wydatków ze środków Funduszu Pomocy w kwocie 11 069,74  zł 

- wydatków na bieżące utrzymanie dróg  w kwocie 120 000,00 zł 

- programu Cyberbezpieczny samorząd w kwocie 157 966,91 zł 

-  Dotacja dla JOK w kwocie 40 000,00 zł 

- dotacja  dla Powiatu Janowskiego na Tour de Pologne Women  w kwocie  2 000,00 zł 

- nowoczesna edukacja -doradztwo w kwocie 35 000,00 zł 

- pozostałych wydatków w kwocie 2 497,03 zł 

 

Planowane wydatki majątkowe  zmniejszono o kwotę 5 301 792,63 zł . Wydatki te dotyczą 

następujących inwestycji: 

-  Modernizacja dwóch boisk sportowych, budowa lodowiska w kwocie 5 700 000,00 zł 

-  Przystosowanie pomieszczeń OPS wraz z zagospodarowaniem terenu na potrzeby seniorów    

    w kwocie  470 200,00 zł 

-  rozwiązano rezerwę na zadania inwestycyjne w kwocie 23 800,00 zł 

 

Jednocześnie zwiększono wydatki na: 

- Budowa hali sportowej z zapleczem  przy szkole podstawowej w Białej o kwotę 600 000 zł 

- Budowę świetlicy wiejskiej w msc. Ujście w kwocie 25 000,00 zł 

- program Cyberbezpieczny samorząd w kwocie 267 207,37 zł 

 

Radni pytań nie zgłosili. 

 

Radny T. Kaproń – poinformował, że na posiedzeniu Komisji Finansów analizowano 

szczegółowo proponowane zmiany w budżecie i opinia jest pozytywna.  

Głosowano w sprawie: 

uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 

Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 

Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 

 

Uchwała nr III/27/24 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r., została podjęta. 

 

7) uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Janów Lubelski na lata 2024 – 

2032. 
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Pani Skarbnik – omówiła zmiany w wieloletniej prognozie finansowej, które wynikają z 

wprowadzonych zmian w budżecie gminy. Ponadto w wykazie przedsięwzięć do WPF 

wprowadzono nowe zadanie pn.  

- Przystosowanie pomieszczeń OPS wraz z zagospodarowaniem terenu na potrzeby seniorów  

  na 2024-2025 r. w wysokości 974 558,00 zł; dofinansowanie z promesy finansowej  

  w kwocie 839 758,00 zł, 

oraz zaktualizowano przedsięwzięcia: 

- Cyberbezpieczny samorząd realizacja nastąpi w latach 2023-2026, planowane nakłady  

   854 071,08 zł; dofinansowanie ze środków  UE w kwocie 850 000,00 zł  

-  Budowa hali sportowej z zapleczem  przy szkole podstawowej w Białej zwiększono  

    nakłady o 600 000,00 zł w 2024 r. do kwoty 3 983 300,00 zł  

-  Modernizacja dwóch boisk sportowych, budowa lodowiska kwota 5 700 000,00 zł  

    przesunięte na 2025 r.; planowane nakłady w 2024 roku 500 000,00 zł. 

Nie było pytań w przedmiocie uchwały. 

 

Radny T. Kaproń – przedstawił stanowisko Komisji Finansów – opinia pozytywna.  

 

Głosowano w sprawie: 

uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Janów Lubelski na lata 2024 – 

2032. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 

Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 

Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 

 

Uchwała nr III/28/24 zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Janów Lubelski na 

lata 2024 – 2032, została podjęta jednogłośnie.  

 

6. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2023 rok. 

 

Raport przedstawiła Pani Ewa Misztal – Pełnomocnik Burmistrza ds. Uzależnień - obowiązek 

realizacji działań w obszarze profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz w 

obszarze przeciwdziałania narkomanii nakładają na gminy odpowiednio: ustawa z dnia 26 

października 1982 roku o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz 

ustawa z dnia 29 lipca 2005 roku o przeciwdziałaniu narkomanii.  Zgodnie z art. 41 ust. 2b 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, organ wykonawczy 
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sporządza raport  z wykonania w danym roku Programu i efektów jego realizacji, który 

przedkłada radzie gminy, w terminie do dnia 30 czerwca roku następującego po roku, którego 

dotyczy raport.  

Środki finansowe na realizację zadań wynikających z Programu pochodziły: 

• z opłat pobieranych od przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych – 427 568,65 zł. Kwota ta w stosunku do roku 2022 wzrosła o  

34 398,45 zł ( rok 2022 - 393 170,20 zł), 

• środki od sprzedaży napojów alkoholowych w opakowaniach jednostkowych o ilości 

nominalnej napoju nieprzekraczającej 300 ml, tzw. małpek – 130 484,39 zł, w stosunku 

do roku 2022 było to o 25 051,30 zł mniej (rok 2022 - 155 535,69 zł.) 

Budżet wydatkowany w 2023 r. na przeciwdziałanie alkoholizmowi to kwota – 463 013,93 zł, 

(rok 2022 - 361 320,55 zł,) i na przeciwdziałanie narkomanii – 20 000 zł.  

Realizatorami Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii byli: 

• Gminna Komisja Rozwiazywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii działająca przy Urzędzie Miejskim  w Janowie Lubelskim. 

• Pełnomocnik Burmistrza ds. Uzależnień. 

• Ośrodek Pomocy Społecznej w Janowie Lubelskim. 

• Zespół Interdyscyplinarny ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Janowie 

Lubelskim.  

• Poradnia Leczenia Uzależnień w Janowie Lubelskim. 

• Organizacje pozarządowe z terenu Gminy Janów Lubelski i Parafie Janowskie. 

• Szkoły i przedszkola z terenu Gminy Janów Lubelski. 

• Komenda Powiatowa Policji w Janowie Lubelskim. 

 

Raport przedstawia szczegółowo jak realizowano program i wydatkowano środki, a główne 

pozycje w wydatkach były następujące: 

1. Do szkół i przedszkoli na realizację programów profilaktycznych przekazano 44 000 zł 

2. Zakupiono karnety na basen, które zostały rozdysponowane wśród uczniów szkół 

gminnych – 40 000 zł 

3. Do organizacji pozarządowych, klubów sportowych i parafii janowskich w ramach 

realizacji zadań publicznych przekazano łącznie w 2023 r.  kwotę 135 200 zł . 

4. Ośrodek Pomocy Społecznej realizował pomoc socjoterapeutyczną dla ofiar i sprawców 

przemocy oraz prowadził dyżury interwencyjno - wspierające dla ofiar przemocy i 

organizował spotkania koalicji służb, osób i instytucji  na rzecz osób dotkniętych 

przemocą i przeprowadził szkolenie dla członków Zespołu Interdyscyplinarnego – 

łącznie przekazano w 2023 r. kwotę 47 787,94 zł. 

5. Przekazano w ramach pomocy finansowej dla Powiatu Janowskiego na remont Poradni 

Leczenia Uzależnień – 5000 zł  
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6. Dofinansowano otwarte strefy ogólnodostępne obiektów sportowo – rekreacyjnych 

dla dzieci, młodzieży i dorosłych. Przygotowano teren i zakupiono urządzenia na plac 

zabaw przy ul. Jana Pawła II oraz uzupełniono urządzenia na placach zabaw w Rudzie i 

na osiedlu Wschód - łączny koszt – 118 243,82 zł. 

7. Wynagrodzenia GKRPA - 32 077,36 zł.  

Nikt z radnych nie zgłosił pytań, więc Przewodnicząca Rady podziękowała za przedstawione 

informacje i przeszła do kolejnego punktu obrad.  

 

7. Wolne wnioski. 

 

Nie zgłoszono. 

Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Białej Jolanta Nieścior – podziękowała Burmistrzowi, 

Radzie Miejskiej i pracownikom Urzędu Miejskiego za dołożenie starań, aby w Białej 

powstała hala sportowa. Jest ona bardzo potrzebna i społeczność szkolna, jak też mieszkańcy 

bardzo się cieszą, ze wkrótce hala powstanie.  

 

8. Zamknięcie obrad.  

Pani Przewodnicząca Bożena Czajkowska – podziękowała wszystkim za udział w obradach i 

zamknęła  III sesję Rady Miejskiej w Janowie Lubelskim IX kadencji.  

 

 

 

  

 
 

Protokołowała: 

 Ewa Misztal 

 

 

 


